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RADA GMINY 
LASOWICE W I E L K I E 
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Ilość zal y | 
Nr ..„,...„ podpis „ 

z posiedzenia Komisji Komunalno-Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 23 listopada 2017 r. 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Piotr Kisiel -Przewodniczący 
j2t Dawid Bierawski - Z-ca Przewodniczącego . ' -

3. Beata Jurczyk - członek ' / ' ; ;" ' 
4. Dariusz Pikor - członek 
5. Gabriela Świerć - członek 

W posiedzeniu brał udział: 

1: Daniel GagaL -WójtGminy 

Tematy posiedzenia: , 

1. Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- pismo Opolskiego Zrzeszenia Przewoźników Drogowych z dnia 21.09-2017r. dotyczące 
podatku od środków transportowych 

- pismo Grupowej Praktyki Lekarskiej A . Malinowski z Lasowic Małych z dnia 24;10.2017r 
dotyczące remontu parkingu - . i . T 

- pismo Pana AJłieniek z Chocianowie z dnia Ó2.11.2017r dotyczące budowy oświetlenia 
drogowego. ' . 

2. Analiza - rozpatrzenie projektu budżetu gminy oraz wieloletniej 'prognozy finansowej 
na rok 2018. v 

3. Sprawy bieżące. 

A d L Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

-Komisja zapoznała się z pismem Opolskiego Zrzeszenia Przewoźników Drogowych z dnia 
21.09.2017r. W odpowiedzi na w/w pismo komisja nie widzi możliwości obniżenia podatku ; 
od środków transportowych o proponowane 10%, informując jednocześnie ,że w planie 
budżetu na rok 2018 stawka tego podatku pozostaje bez zmian w stosunku do roku bieżącego.-\ 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 



-W odpowiedzi na pismo Grupowej Praktyki Lekarskiej A. Malinowski z Lasowic Małych z 
dnia 24.10.2017r komisja proponuje przeprowadzić wizję lokalną i w ramach wydatków 
bieżących zabezpieczyć budynek dawnego urzędu gminy przed spływającą z drogi wodą. , 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się -

- Odpowiadając na pismo Pana A.Biemek z Chocianowie z dnia 02.1l.2017r , komisja 
proponuje ująć przedmiotowy punkt oświetlenia ulicznego w przygotowywanej w 2018r 
dokumentacji oświetlenia drogi do cmentarza w Chocianowicach (punkt 56 załącznika nr 3 
„Planowane zadania inwestycyjne na rok 2018"). 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

Ad2. -Analiza —; rozpatrzeń je - projektu budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy 
finansowej na rok 2018 : 

Członkowie Komisji analizując przedłożony projekt budżetu gminy na rok 2018 dokładnej 
analizie poddali załączniki: nr 3 dotyczący zadań inwestycyjnych oraz nr 4 dotyczący zadań 
remontowych Gminy. 
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W trakcie prowadzonej analizy zwrócono uwagę na brak w proponowanej wersji budżetu 
projektu drogi transportu rolnego w Lasowicach Wielkich obok boiska. Obecny na 
posiedzeniu komisji Pan Wójt wyjaśnił, że brak tej pozycji w budżecie wynika z potrzeby 
geodezyjnego wytyczenia granic drogi gdyż obecny jej przebieg koliduje z boiskiem i 
rosnącymi tam drzewami. Członkowie komisji uznali, że należy najpierw wykonać powyższe1 

prace, następnie skonsultować ich wyniki z sołectwem ,ewentualnie zmienić charakter, drogi 
oraz po tych czynnościach ująć wykonanie projektu poprzez zmiany w budżecie w trakcie 
roku budżetowego 2018. 

Komisja analizując wydatki budżetu zwróciła uwagę na wydatki związane z kwotami 
przeznaczonymi na utrzymanie jednostek OSP ,szczególnie koszty zakupu samochodu 
bojowego dla OSP Jasienie oraz adaptację pomieszczenia na boks garażowy w OSP Ciarka.! 

Pan Wójt uzasadnił potrzebę zakupu samochodu oraz poinformował, że wkład Gminy w 
zakup samochodu może ulec zmniejszeniu w przypadku uzyskania dodatkowych dotacji 
zewnętrznych (co jest bardzo prawdopodobne). Członkowie komisji zwrócili uwagę aby 
adaptacja pomieszczenia na boks garażowy w OSP Ciarka w żaden sposób nie skutkowała w 
kolejnym kroku potrzebą zakupu dodatkowego pojazdu dla tej jednostki. Według wyjaśnień 
Pana Wójta ma to być pomieszczenie na sprzęt OSP oraz sołectwa. 

Obecny na posiedzeniu komisji Pan Wójt Gminy na bieżąco uzasadniał celowość 
omawianych działań budżetowych: Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu 
budżetu wraz z załącznikami. , 

Członkowie komisji zwrócili uwagę, że po raz kolejny największą część budżetu stanowią 
wydatki na oświatę. Potwierdziły się obawy iż wprowadzana reforma oświaty przyczyniła się 
do większych wydatków w tym dziale. 



Komisja wydała pozytywną opinię o przedłożonym projekcie budżetu na rok 2018. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

Ad3. Sprawy bieżące. 

- Na wniosek radnego D.Pikora Komisja wnosi o uzupełnienie ubytków nawierzchni na 
ul.Stawowej przy posesji Państwa Brzęczek w Lasowicach Małych w ramach napraw 
bieżących. 

Po wyczerpaniu tematyki przewodniczący zakończył posiedzenie. 

Komisja obradowała w godzinach: od 14.30 do 15.55 

Piotr Kisiel- Przewodniczący Komisji 

Podpisy członków Komisji: 

1. Piotr Kisiel 

2. Dawid Bierawski 

5. Gabriela Świerc 

4. Dariusz Pikor 

3. Beata Jurczyk 


